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Van de voorzitter 

Begin dit jaar hadden wij onze jaarplanner grotendeels in beeld, maar bij het uitkomen 
van ‘t Simmetje op 1 maart kwamen de eerste twijfels en veertien dagen later ging bijna 
de hele wereld op slot door de corona regels.  
De jaarvergadering werd uitgesteld tot nader order, het regelmatige overleg tussen ge-
bruikers van de van Voorthuysenschool onderling en de Gemeente moest stoppen. 
Geen bestuursvergaderingen meer en belangrijke zaken worden tussen de bestuursleden 
telefonisch en per e-mail afgehandeld. 
 

Wedstrijden mochten geen doorgang vinden, eerst vanwege de wettelijke verplichting tot 
1 juni met hierna een verlenging tot 1 september. Tussentijds kwam er gelukkig toch nog 
eerder enige verruiming en is besloten de wedstrijden zoals vermeld in het wedstrijdroos-
ter voor 2020 vanaf 30 augustus weer op te starten. Wel zijn er ook hierbij strenge eisen. 
De afstand van 1,5 meter tussen de vissers blijft ook aan de waterkant heilig. Loten van de 
visplekken, prijsuitreikingen enzovoort worden geregeld via een coördinator aan het vis-
water gedurende de wedstrijden. 
 

Omdat wij geen Algemene Leden Vergadering konden houden hebben wij toch al een aan-
tal beslissingen moeten nemen die wij normaal eerst voorleggen aan de aanwezigen op 
die vergadering maar omwille van de tijd was dit nu niet mogelijk. 
De kascontrole bij de penningmeester heeft in januari reeds plaatsgevonden en toen al 
akkoord bevonden. 
 

Wettelijk dient het bestuur van een vereniging binnen zes maanden na het eindigen van 
het boekjaar de ALV te informeren en een balans ter goedkeuring overleggen. 
Sportvisserij Nederland heeft de verenigingen opgeroepen de ALV uit te stellen, wettelijk 
is uitstel ook mogelijk volgens artikel 8 lid 2 van Burgerlijk Wetboek bij uitzonderlijke situa-
ties. 
Op 25 augustus hebben wij deze alsnog kunnen houden in het lokaal van de EHBO in de 
van Voorthuysenschool. Wij hebben hiervoor een extra mailing met de uitnodiging daar-
toe doen uitgaan inclusief een vermelding op onze website en op Facebook. 
 

Wat binnen de hengelsport gelukkig wel doorgang kon vinden is dat je met inachtneming 
van de 1,5 meter als een van de weinige sporten wel mocht blijven vissen.  
Dit had tot gevolg dat, zoals Sportvisserij Nederland eind juli al melde, zij 85000 extra Vis-
passen hebben verkocht. 
Controle op visdocumenten was wat moeilijker maar ook dit is een beetje creatief zijnde 
nog goed te doen. 
 

Ik hoop dat zodra ’t Simmetje van december uitkomt wij weer een deel van onze oude 
vrijheid terug hebben, maar het zal tot er een vaccin is aanpassen blijven, de tijd zal het 
ons leren en blijf gezond. 
 
Wil Weijers, voorzitter 
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Wijziging ledenadministratie 

De ledenadministratie vervult een belangrijke en zeer arbeidsintensieve rol in het vereni-
gingsleven. Het maken van incassobestanden, het registreren van de betalingen en uitein-
delijk het verzenden van de juiste documenten kostte onze vereniging veel tijd, geld en 
energie.  
 
Het bestuur heeft daarom besloten om gebruik te maken van de service ledenadministra-
tie van Sportvisserij Nederland. Wat houdt dit precies in voor u?  

Sportvisserij Nederland zal begin november de contributie incasseren namens De Winde, 
de leden zonder automatische incasso ontvangen half november een factuur met een 
acceptgiro en machtigingsformulier.  

Na betaling stuurt Sportvisserij Nederland de VISpas rechtstreeks naar u toe.  

Dit houdt echter in dat de leden, die veranderingen willen doorgeven, dit nu rechtstreeks 
moeten doen bij Sportvisserij Nederland per e-mail: ledenadministratie@vispas.nl of via 
telefoon nr. 0900-2025358 (€1,00 per gesprek). 

Via MijnSportvisserij.nl kunt u ook al rechtstreeks uw Vispas opzeggen of een duplicaat 
hiervan aanvragen, een adreswijziging doorgeven of een  Meevistoestemming aanvragen. 

mailto:ledenadministratie@vispas.nl
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Sportvisserij Nederland is tijdens werkdagen tussen 09:00 – 16:00 uur te bereiken en kun-
nen eventuele problemen meteen oplossen. Bovendien is er voor onze vereniging nog 
steeds continuïteit wat betreft de ledenadministratie.  

Er zijn wel een aantal zaken waar u rekening mee moet blijven houden: 
 
• Lidmaatschap opzeggen, dit moet voor 1 oktober worden gedaan 
• Controleer of uw naam juist staat vermeld op uw huidige Vispas, klopt het huisadres 

nog en geef mutaties voor zover u dit nog niet heeft gedaan door via de website Mijn-
Sportvisserij.nl of via emailadres  info@dewinde.nl  

• Alsnog storneren na de incasso levert na een herinnering een toeslag op. 

• Wilt u niet via incasso maar per acceptgiro uw documenten blijven betalen, dan 
wordt er een toeslag van € 5,00 berekend. 

• Heeft u of wilt u een ander banknummer gebruiken voor de automatische incasso, 
ook dit voor 1 oktober doorgeven via MijnSportvisserij.nl of info@dewinde.nl. 
 
Nachtvispashouders en leden met een jeugdvergunning ontvangen de betreffende 
vergunningen rechtstreeks van De Winde en niet van Sportvisserij Nederland.  

 

Wat houdt dit verder nog in 
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Wedstrijdvissers overleg 

Elk jaar op de derde woensdag van november staat het wedstrijdvissersoverleg op de 
agenda, maar vanwege de dan nog geldende regel van 1,5 meter afstand kan dit vanwege 
de beperkte ruimte in de Stek geen doorgang vinden. 
 

De week daarvoor, 11 november 2020, staat onder het tabblad wedstrijden het voorlopige 
wedstrijdrooster op Internet. 
U kunt dit dan inzien of downloaden en de mogelijke gewenste aanpassingen doorgeven 
via info@dewinde.nl 
In de wedstrijdcommissie vergadering die hierop volgt worden dan uw opmerkingen en 
aanvullingen besproken en wel of niet aangepast. 
 

Wilt u aanpassingen in het wedstrijdreglement, deze kunt u ook via bovenstaand email-
adres doorgeven. Geef uw opmerkingen hierover uiterlijk op 15 november 2020 door. 
De gedane aanpassingen worden niet meer behandeld in de Algemene Leden Vergadering 
van maart 2021, maar zoals ook in de afgelopen jaren met een hamerslag vastgesteld. 

Ook dit jaar nog geen nieuwe Lijst van Viswateren van Sportvisserij Nederland en ook niet 
van De Winde. De huidige lijsten zijn geldig tot en met 2021. 
U ontvangt hooguit een aanvulling. 
 

Kijkt u nooit in het boekje en gebruikt u de app op de telefoon, zeg dan de ontvangst van 
het boekje op. Mogelijk gaat deze voor de huidige leden in 2022 zelfs vijf euro kosten. Dit 
bedrag wordt nu al gehanteerd bij een nieuw online lidmaatschap samen met dit boekje. 
Opzeggen doet u via de website MijnSportvisserij.nl. 

Geen Lijsten van Viswateren dit jaar 

mailto:info@dewinde.nl
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Storten van vuil en huisraad 

Wederom is er dit jaar, zie de foto’s hierboven, weer vuil gestort op de visplek langs de snel-
weg bij het viaduct aan de Broekstraat. Deze keer ging het om puin, een winkelwagen, een 
compleet tuinset, zeildoek, autovelg met band een kinderzandbak in schelpvorm en nog veel 
meer klein vuil. 
Dit is zo wie zo een geliefde stortplaats geworden, vorig jaar had iemand geen zin om zijn 
asbest op een nette manier af te voeren en vond dit een geweldige plaats. 
 

Mocht u in de late uurtjes, toevallig via het viaduct van Velp naar Presikhaaf rijden, kijk dan 
gelijk even of u iets verdachts ziet. Indien mogelijk het nummerbord en type auto noteren. 
Dit soort storten zal alleen maar erger worden nu een strenger en duurder beleid is inge-
voerd op het afvoeren van afval, maar wij denken ook dat het gemakzucht is. 
Mocht u iets verdachts geconstateerd te hebben, mail dit naar info@dewinde.nl met daarbij 
ook de datum en de tijd van de constatering.  
 

Dit soort stortingen is niet alleen een milieudelict maar ook een asociaal gedrag waardoor 
een heel geliefde visplaats niet meer te gebruiken is.  

mailto:info@dewinde.nl
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Contributie 2021 

Elke jaarvergadering komen wij op de ALV tijdens de bespreking van de contributie voor 
het aankomende jaar met de prijzen van de visdocumenten voor dat jaar.  
Komt de Federatie of Sportvisserij Nederland met een verhoging van onze afdracht dan 
wordt die eveneens aan de leden doorberekend. 
In de ALV van 2019 kwamen wij al met de aankondiging dat de Federatie een verhoging 
zou gaan doorvoeren per 2021. 
 
De gemeente Rheden is de verhuurder van ons clublokaal de Stek en aangezien dit soort 
ruimtes tegenwoordig een marktconforme huur moeten opbrengen, gaat ook de huur 
hiervan omhoog. 
 

Dit houdt in dat wij de prijs van een Vispas ingaande 2021 met € 3,00 moeten gaan verho-
gen. Extra Vispassen worden € 1,50 duurder. Jeugdvispassen en jeugdvergunningen gaan 
niet in prijs omhoog. 
 
De prijsverhoging is op de Algemene Leden Vergadering van 25 augustus 2020 voorgelegd 
aan de leden en zij hebben hier hun akkoord aan gegeven.  
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Door middel van onderstaande tabel kunt u zien welk totaal bedrag via de automatische 

incasso van uw rekening wordt gehaald of u via een acceptgiro moet betalen. 

Overzicht prijzen vergunningen 2021 

  

Overzicht kosten Vispas enzovoort in 2021 

  

Vispas - personen van 14 jaar en ouder € 37,00 

Extra Vispas - personen van 14 jaar en ouder € 17,00 

Vispas - jeugd tot en met 13 jaar € 15,00 

    

Nachtvisvergunning €   4,50 

Jeugdvergunning - kinderen tot en met 13 jaar €   3,50 

    

Visblad €   9,50 

Aanvullende informatie: 

De peildatum of je wel of niet nog jeugdlid bent is 1 januari 2021.  

 Ben je op 1 januari 2021 nog geen 14 jaar dan betaal je als je een JeugdVispas 

hebt nog steeds € 15,00. 

 

Met de jeugdvergunning, voor kinderen tot en met 13 jaar, mag je alleen in de wate-

ren van De Winde vissen met 1 hengel en niet vissen op roofvis of met kunstaas. 

 

Afgelopen jaar een jeugdvergunning gehad en je bent op 1 januari 2021 veertien jaar, 

dan wordt deze jeugdvergunning automatisch omgezet. 

 

Jeugdvergunningen en nachtvispassen worden vanuit De Winde verstuurt en niet 

vanaf Sportvisserij Nederland. 
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E-mail adressen gezocht 

Van een twintig procent van onze leden hebben wij geen emailadres. 
Dit is heel lastig aangezien zij niet snel op de hoogte gehouden kunnen worden van be-
langrijke informatie. 
Deze info is wel te zien bij nieuwsberichten op de website en op Facebook maar dan moet 
je hier wel regelmatig kijken. 
 

Deze leden hebben bijvoorbeeld grotendeels dus ook nooit de extra uitgave van ’t Simme-
tje gezien m.b.t. de uitgestelde Algemene Leden Vergadering en het weer opstarten van 
de wedstrijden. 
 

Hoort u van medevissers of leest u toevallig zelf op de website dat er een nieuwe uitgave 
van het Simmetje is geweest en u heeft geen bericht hierover ontvangen, dan hebben wij 
geen of een oud / verkeerd emailadres dat niet meer bij u in gebruik is. 
 

Geef a.u.b. uw emailadres door via het vakje “E-mail ontvangen bij een nieuwe uitgave 
van ‘t Simmetje” op de eerste pagina van de website. Uw gegevens worden vertrouwelijk 
bewaart en zijn alleen voor gebruik binnen De Winde. Dit zijn wij wettelijk verplicht via de 
AVG betreffende verwerking persoonsgegevens. 

Biljoen onderzoek door Sportvisserij Nederland 

Na de uitzet van karpers in december afgelopen jaar hadden wij een bovengemiddelde 
sterfte van de uitgezette vissen. 
Normaal wordt er rekening gehouden dat er tot zo’n 10 procent aan sterfte mag optreden 

Wij hebben naar aanleiding 
hiervan contact gezocht 
met Sportvisserij Nederland 
en zij hebben onderzoek 
gedaan op de vijver. 
 
Er is bekeken welk soort 
waterplanten er groeien, de 
hoeveelheid slib op de bo-
dem, diepte van het water 
en meer van het soort za-
ken die van invloed kunnen 
zijn op de sterfte. 
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Rotzooi achtergelaten aan viswater 

Het is niet alleen de illegale stort aan onze viswateren.  
 

Het bestuur vraagt haar leden nogmaals om alles wat zij meebrengen naar het water ook 
weer mee naar huis te nemen. Niemand wil in de rotzooi van een ander zitten, maar dit kan 
ook een reden zijn waarom wij bijvoorbeeld het nachtvissen moeten verbieden of dat wij het 
contract met de verhuurder kwijtraken.  
Natuurlijk moeten wij op gezette tijden onze behoefte kwijt en als je een overnachting doet 
dan kan dat heel lastig zijn, maar daarvoor zijn er speciale emmers in de handel of zelf  te 
maken en als je vist in de buurt van het ESSO tankstation dan mag dit helemaal geen pro-
bleem zijn.  
Maar neem in elk geval altijd een schepje mee. 
 

Vis je en maak je ook gebruik van een vistent, dan moet alles wat je niet direct nodig hebt 
om te kunnen vissen in de tent liggen.  
Je visplaats ziet er hierdoor zo wie zo veel netter uit en geeft niemand de gelegenheid om 
onze sport in een verkeerd daglicht te zetten. 
 
Zie op de volgende pagina het afval dat op de grond van het voormalige AZC naast een vis-
plek aan de westelijke circuitvijver is ontstaan. 
 
Er was voor de toenmalige asielzoekers een afvalbak geplaatst maar die werd nooit geleegd. 
Een aantal vissers kwam zoals je ziet niet op het idee om de eigen troep mee naar huis te 
nemen. 

Dit vergeleken met de metingen die 
wij maandelijks doen op al onze wate-
ren en de informatie die de vereni-
ging heeft over dit water, was er ge-
lukkig of helaas, je moet maar zien 
hoe je het wilt, geen aanwijsbare re-
den voor de sterfte. 
 
Er is ook geen ziekte geconstateerd in 
de vijver, dus het vervangen van de 
dode vissen moet gewoon weer kun-
nen plaatsvinden aan het eind van 
het jaar.  
Wij hebben gewoon pech gehad met 
onze uitzet. 
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Dachten wij het in de hand te heb-

ben, dus niet, 1 week later lag er al 

weer een hoeveelheid afval voor 

ruim een halve vuilniszak. 

Wij houden de plek goed in de 

gaten en hebben inmiddels al een 

beeld van de veroorzaker(s). 

De Winde 90 jaar 

Op 22 mei 2021 bestaat E.V.H.V. De Winde al weer 90 jaar. 
Door de jaren heen krijgt het bestuur soms het verzoek of er niet een feest of iets dergelijks 
georganiseerd kan worden voor de leden. Dit kan, er wordt jaarlijks voor het eerstvolgende 
lustrum voor een feestelijke of andere activiteit geld gereserveerd. 
De organisatie hiervan komt in handen van een groep actieve leden die de complete activi-
teit in samenspraak met het bestuur regelt, alles uiteraard binnen het kader dat hiervoor 
staat.  
Mochten er leden zijn die zich hiervoor geroepen voelen, laat dit dan, in elk geval al met 
een concept plan, aan het bestuur weten. 
 
Door de corona die nog steeds onder ons is, kan dit mogelijk rond de oprichtingsdatum niet 
doorgaan, maar dat zullen wij dan moeten accepteren en dit dan voor later dat jaar laten 
plaatsvinden. 

Acht vuilniszakken vol met vooral drank-

blikjes, maar ook verpakkingen van 

eten, nylon, flessen en allerlei andere 

troep. 
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Schoonmaak Biljoen 

Dit is standaard de laatste zaterdag van november en ook dit jaar willen wij dit door laten 
gaan als de eisen met betrekking tot corona ons dit toelaten. 
Wij houden u via de website vroegtijdig op de hoogte mocht het niet doorgaan. 
 
Wij maaien op deze novembermorgen de opslag rond de vijver weg, blazen en harken het 
blad terug van de oever zodat dit minder snel de vijver in waait en halen afgewaaide tak-
ken al of niet met de boot uit de vijver. 
 
Steek ook eens uw handen uit. Vooraf opgeven om te helpen is niet nodig, je komt gewoon 
naar de vijver ter hoogte van de voormalige kwekerij en helpt mee. 
Halverwege de morgen pauze met koffie of thee, een saucijs of gevulde koek.  
 
Wij beginnen om 9.00 uur en gaan door tot ten laatste 13.00 uur, klaar of niet klaar. 
Samen kunnen wij er voor zorgen dat volgend jaar de vijver er weer zo goed mogelijk bij 
ligt. Uiteraard is het geen verplichting om 9.00 uur aanwezig en ook niet om tot het eind te 
blijven. 
Een hapje en een drankje na afloop in de Stek zit er helaas dit jaar niet in, maar er is altijd 
wel wat te drinken, alleen wel aan het water. 
 
Wij hopen op uw medewerking en al vast onze dank hiervoor. 
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Laak en visvijver  

Wat nu, de visvijver moeten we waarschijnlijk als verloren beschouwen, te ondiep en te 
weinig aanvoer van water. In de Laak zijn minimaal een paar grote gaten midden in het 
water ter overleving van de vissen nodig en onder de brug zou een systeem moeten ko-
men die voorkomt dat de vissen in de nieuwe situatie richting visvijver zwemmen als er 
weer wat water staat. 
Er zijn een aantal belangrijke zaken die hier spelen;  
-  Het water moet bij een grote toevoer ook netjes weg kunnen. 
-  Het gaten graven kan niet vanaf de kant gebeuren. 
-  Waar laat men de uitgegraven grond, afvoeren brengt hoge kosten met zich mee. 
-  Het is (nog) niet duidelijk wat er gebeurd met de oever als de volledige Laak zou worden 
uitgediept. Dit nog afgezien van de gigantische kosten.  
-  Hoe past het plaatje, de ontwikkeling van het plan Zuidflank Rheden hierin. Deze plan-
nen worden nu uitgewerkt op het gemeentehuis. 
-  Wat vind men van het aangezicht als je vanaf de snelweg Rheden binnenrijdt en je ziet 
alleen maar een uitgedroogde vijver met modder? 

Des te verder het jaar vordert des te 
minder viswater wij kunnen bevissen. 
Als het niet de waterstand is dan is het 
wel de hoeveelheid onderwaterplan-
ten in de wateren in Velp. 
De Laak en visvijver te Rheden staan al 
weer bijna helemaal droog. Er is in juli 
samen met de Meun uit Rheden aan 
het water overleg geweest met het 
Waterschap en de gemeente Rheden. 

Een ding is zeker, als er niets wordt gedaan 
dan zullen de Laak en de visvijver er jaar-
lijks droog en doods bijliggen.  
 
Of te wel, niet om aan te zien en er kan 
niet meer gevist worden in Rheden. 

De directe reden hiertoe was dat er door het Waterschap een aantal gaten tegen de oever 
in de Laak zijn gegraven in de veronderstelling dat er vissen moesten overleven, maar de 
vijvers zijn eigenlijk leeg. Overlevingsgaten zijn wel noodzakelijk maar dan wel in het mid-
den van de vijver. 
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